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Ny Skøjtehal 
 

Planerne om en ny skøjtehal er desværre blevet udskudt år efter år. 
 
Kommunens eneste skøjtehal er meget utidssvarende og er en ren 
miljøkatastrofe. 
 
Dårlig isolering og et gammelt slidt køleanlæg danner tåge i hele hallen, 
således at hverken tilskuere eller brugerne på isen kan se hvad der 
foregår. 
 
Vi står fast på, at vi hurtigst muligt skal have bygget en moderne og 
mere klimavenlig skøjtehal.  
En hal der lever op til både klubbernes og de menige brugeres ønsker, 
behov og forventninger.  
 
Vi arbejder for, at den nye skøjlehal skal indeholde flest muligt,  af de 
krav og ønsker der er. 
 
Et af de største ønsker er 2 flader med is, således at det også bliver 
muligt, at udvide den offentlige åbningstid og derved at flere af 
kommunens borgere får mulighed for at benytte hallen, også de unge i 
udskolingen efter skoletid. 
 
En offentlig åbningstid samtidig med klubbernes træning, vil uden tvivl 
også have postiv effekt på klubbernes muligheder for at tiltrække nye 
medlemmer. 
 
Vores fokus er rettet på funktionalitet og mest muligt for pengene 
fremfor arkitekturen. 
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